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1. Valg af dirigent og referent 

Kim dirigent. Anette – referent 
 

2. Bestyrelsens beretning v/fmd. Kim Buus. 
- Kreamesse og kunstudstilling – nye tiltag, som vi har prøvet af. 250-300 personer. Højt niveau, gode 

oplevelser med mange mennesker. Hvornår er det en tradition, hvornår fornyelse, evt. nye kræfter. 
- Aktiviteter opstår både i bestyrelsen + idéer fra andre, bl.a. liste fra idéaften tidligere. 2/3 herfra er 

gennemført. 
- Naturture er også blevet et hit. 
- Hos Kirsten & Chris over 60 personer. 
- Dalgas Plantage tæt på 50 pers. 

 
Også brugt tid på at skabe kontakter udadtil, bl.a: 

- Kontakt med Viborg Kommune – cykelsti, hastighedsbegrænsning – kræver tid. Vi skal finde løsning, 
som kan erstatte plantekummer – kommunen vurderer, at de er for farlige for biler at køre ind i! 

- Høringssvar på buskørsel – behov for mere end skolekørsel. 
- Høringssvar på kommuneplan. Kvols er under 200 pers, og det er derfor ikke en mulighed at lave en 

lokal udviklingsplan (LUP). Vi er nødt til at gøre opmærksomme på Kvols’ eksistens. 
 
Aktiviteter i området: 

- Genoptrykke folder om natursti (spor i landskabet) 
- Ny sti langs fjorden undervejs – indvielse tors. 9. maj /evt. også søn. 4. maj? Koordineres. 

 
 

3. Regnskab 
Sidste år var kassebeholdningen 82.578,98. 
Årets underskud: -10.213,26 kr. (2022 underskud -15.556 kr). Kassebeholdning 1/1-2024 = 72.365,21 kr. 
Arrangementernes samlede overskud = +3.558,75 kr (8.799,30 minus drikkevareindkøb på 5.240,55)  
 
Hjertestarter: -4.650 (flytning, fejlfinding). 
(Derudover delte forsamlingshus & havneforening udgifter til support på 1.872 kr/hver) 
Tilskud til dræning v/forsamlingshus: -3.800 kr). 
 
Nye højskolesangbøger: -3.987  
(15.080 minus flot tilskud på 9.863 fra GMB Ejendomme + guldtryk betalt af fors. hus og menighedsråd) 
 
Øvrige udgifter i alt -2.836  
(Park & Vej -477, trampolinnet -311, leje af jord/legeplads -1.000, lys+holdere til juletræer -1.048) 
 
Arrangementer  
15/1: Nytårsbrunch + 570 
3/2: Fællesspis & sang +636,80 
31/3: Forårscafé +5.518 
April: Kreaudstilling +1.485 
Maj: ’Paradis’ hos Chris/Kirsten (værtsgaver) -568 
12/5: 4. maj kollegie +3 
24/5: Legepladsdag -298 (suppe) 
13/6: Sejltur på Viborg Søerne -1.620 (få deltagere) 
23/6: Sct. Hans +369 
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14/9: Dalgas Plantage + 269,50 
29/9: Kortspil & lasagne +586,50 
Okt: Høstudstilling -51,50 
27/10: Johnny Madsen-foredrag +1.728,50 
17/11: Fortælleaften +830 (med 4.200 kr. tilskud fra Viborg Kommune) 
1/12: Juletræstænding –659,50 

 
Regnskabet blev godkendt. Samlet formue pr. 1/1-2024 = 72.365,21 kr. 
 
4. Valg til bestyrelse 

Alis ønsker at trække sig – gerne fortsætte som kasserer.  
Ny kandidat skal vælges, ingen stiller umiddelbart op. Alis fortsætter i begrænset omfang, hvis der 
ikke findes ny kandidat. 
Anette, Karen (suppl) og Inger (suppl) modtager genvalg. 
 
Suppleant: Bjarne vil gerne fortsætte. 
Øvrig bestyrelse: Kim, Alice & Paul 
Revisor: Henrik fortsætter. 
 
Ingen skal have dårlig samvittighed – forslag om øget uddelegering af konkrete opgaver.  
Sofie, Karen Leth, Kirsten, Jane, Else m.fl. vil gerne hjælpe. 
 

5. Fremtidigt virke 
Idéer modtages. Vi laver efterårskalender til august. 
Linedance og sportskamp/filmaften også muligt. 
Pop-up arr. – evt. arr. i lille sal. 
Vedholdende ift. kontakt ud af huset. 
Bemærkning om, at det er dejligt med eksterne deltagere – husk at melde ind på ’Det sker’ i Viborg + 
større kommunikations-indsats/pressemeddelelse. Erling har ’manual’ for ekstern kommunikation. 
Paul deler vores arr. i andre lokale FB-grupper. 
 

6. Kontingentfastsættelse 
Uændret 100 kr/voksen. 
 

7. Indkomne forslag 
Ingen 
 

8. Orientering om Kvols-aktiviteter 
Cykelsti, naturhus, stispor. 
Ingen huse til salg – det er attraktivt at bo her :o). Bemærkning: fordi huse & haver vedligeholdes. 
 
Liste med aktiviteter/vedligehold kan oprettes – f.eks. græsklip, male havnehus, rengøre toilet i 
naturhus mv. Ingen klagesang, men vi står stærkere, når vi hjælper hinanden. 
 
Forslag om at følge op på gadebelysning. Kim har kontakt, ikke afsluttet. 
Regional pulje: ’Landsbyviden’ (kultur, bæredygtighed, idégenerere + evt. finansiering). 
Avisartikel om Viborg Park & Vejs aktiviteter – bla. bunddække i ’rundkørsel’ i Kvols i stedet for roser! 
Fartmåling medio 2023 på byskiltene – viste at mange kørte for stærkt, men i gennemsnit kun 46 
km/t… 
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Rapport fra Pernille (landskabsarkitekt) fra ca. 2000 kan evt. genoplives? Hække og andre gode idéer. 
 

9. Evt 
Hvorfor flytte forårscafé til Knudby? Torben: Af hensyn til fornyelse/pause. Primært Knudby-folk, der 
optræder. Evt. også til Hjarbæk. Henning: Understreger behov for at samarbejde mellem byerne. 
Som Fjordklyngen? Blev tidligere forsøgt, måske tid at forsøge igen. Kræver mere koordinering. 
 
Naturhuset – der arbejdes videre, når vejret tillader det. Næste skridt: færdiggøre tagpap og støbe 
under toilet. 
 


